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英语小说150字作文范文 第一篇OK, let me tell you something about my weekend. I am going to do many things and be very busy on the wee...
英语小说150字作文范文 第一篇
OK, let me tell you something about my weekend. I am going to do many things and be very busy on the weekend. So I do my homework on Saturday morning. In the afternoon, I am going to do housework with my mother. Because I am a good girl, I am helpful at home. On Sunday morning, I am going to visit my grandparents with my parents. In the afternoon, we are going to the park together. Because there is a kite show. And my grandparents likes making kites. I think, we can see many beautiful kites there. And we are going to buy some beautiful kites, too. Then, we are going to fly the new kites, that’s fun. In the evening, we are going to have a big dinner. We are going to have fish for dinner. Because my grandparents likes eating fish. And my grandma cooks fish well. After dinner, we are going to watch TV together. We are going to be very happy. This is my happy weekend. I like my weekend very much. What about your weekend? Can you tell me?
翻译：
好吧,让我来告诉你有关我周末的一些事情.我在周末将会有很多事情要做并且会很忙.所以我要在周六早上写作业.下午,我要和妈妈一起做家务.因为我是一个好女孩,在家里很有用.周日早上,我要和父母一起去看望祖父母.下午，我们要一起去公园.因为那有个风筝秀.并且我的祖父母喜欢做风筝.我认为,我们会在那看到很多漂亮的风筝.我们的也要买一些漂亮的风筝.然后我们要一起去放新的风筝,那很有趣.晚上,我们会有一个盛大的晚餐.我们会在晚餐上吃鱼.因为我的祖父母喜欢吃鱼.并且我的外婆很会做鱼.晚饭后,我们要一起看电视.我们会非常高兴.这就是我快乐的周末.我非常喜欢我的周末.你的周末是怎样的?你能告诉我吗?
英语小说150字作文范文 第二篇
Beijing Olympic Games is the 29th Olympic will last16 days, since August 8, , carry on 28 matches of 302 little projects, sell 7 million tickets. In order to further improve the traffic environment, the expressway of Beijing will increase from present 500 kilometers to 718 kilometers,Beijing will let the going out swift, on time, security of people participating in Olympic Beijing Olympic Games can be succeeded in holding!
翻译：
北京奥运会是第29届奥运会.自8月8日起，历时16天，共进行28个大项，302个小项目的比赛,可售门票700万张.为进一步改善交通环境,北京的高速公路将由目前的500公里增加到718公里,北京将让参加奥运会的人们的出行快捷、准时、安全。希望北京奥运会能够成功举办!
英语小说150字作文范文 第三篇
When you carry a new schoolbag, junior high school when the first step that had begun to your junior high school life.
Junior high school life, short and beautiful. You can make many friends, and they share your joys and sorrows. When you have a happy experience of junior high school life, imperceptibly approaching mid-term exam.
Junior high school life, like a bottle of mature vinegar, sour taste. As if you play test is not ideal, feel very sour, really want to jump in bad friend crying in a field.
Junior high school life, like a jar of honey, taste sweet. When you get a minute of honor, the in the mind is better than eating the honey still sweet, the feeling is very happy.
英语小说150字作文范文 第四篇
A friend is a person who can let you feel warm when you are
depressed. I have many XXX is my best is as old as taller than is his favorite are in the same is good at his study is very learn from each other and help each will help me if i got in will help he as much as I can. I hope our friendship will forever and ever.
A friend is someone who can let you feel warm when you are depressed. I have many friends. However I only have one best friend and it\'s XXX. He is the same age as me. He is taller than me. Basketball is his favourite sport. We are in the same class. He likes studying and is good at it, so he gets high marks. We learn from each other and help each other. He will help me if I ever get into troubles. So will I. I hope our friendship will last forever and ever
翻译：朋友是当你在沮丧消沉的时候能给你温暖的人。因此我又很多朋友。XXX是我最好的朋友。他和我一样大却比我高。他最喜欢的运动是打篮球。我们是同班同学。他的学习很棒，因此他的成绩很好。我们相互学习相互帮助。我有困难的时候他会帮我，而他又困难我也会尽力帮他。我希望我们的友谊能天长地久。
英语小说150字作文范文 第五篇
Now the world, is really dirty level, disorderly! Don\'t believe you listen to, it is nature is crying. River said: “the production factory to put my dirty blue body, to turn me into a black, also make my stinking, so the fish are dead!” The bird said: “now people cut down trees, give away our home, only harm us wandering!”
Because we heard the animal\'s voice, and began to act up. Some voluntary uncle aunt when the environmental protection workers, some of the brothers and sisters as a volunteer, to protect our forests, and the world.
As long as we work harder, our world will become more beautiful and happy!
英语小说150字作文范文 第六篇
Hello. My name is... I am in Class One, Grade Eight. I am tall and thin. I am friendly and generous. I often help my classmates with their English because I am good at it. I am not only do well in English but also in maths. I like all kinds of sports,too. My favorite sport is basketball. I often play basketball with my classmates either after school or on weekends. I like reading books,too. My favorite book is “Gone with the Wind”. I think books can open my eyes.
大家好， 我的名字是....我在8年级1班。 我又高又瘦。我很友善大度。我经常帮助同学们学英语，因为我的英语学得好。 我不仅擅长英语而且数学学得也很好。我也喜欢各种体育活动。我最喜欢篮球。我经常和同学们放学后或周末打篮球。我也喜欢看书。我最喜欢的书是《漂》。我认为书能开阔我的视野。
英语小说150字作文范文 第七篇
In times of crisis--a debilitating illness or loss of one\'s home--money can come in pretty handy.
But for all its benefits, it cannot fortify you against the inevitable pain and sadness that follow the crisis.
For that, researchers say, you need close friendships. “Human beings are hard-wired to be social animals”.
“They\'re not built to handle things alone.”
英语小说150字作文范文 第八篇
Sunrise in the morning, the face of entering school, road cleaning of the students in the busy, a teacher from their passing. At this moment, my ear rang with the familiar and yet unfamiliar voice: ”the teacher early!......“ The moment between the students and the teacher\'s lips played a harmonious happy, I can\'t help but think of elementary school childlike we see teacher is good, but since junior high school, we all think they grow up, the familiar voice in the past has become is a smell. Why all of a sudden the voice and become familiar with a cordial? Oh! Is the wind of the Olympic Games into the campus, blowing the polite. I found that politeness is so easy, relaxed just 1 mouth strength!
英语小说150字作文范文 第九篇
Nothing comforts like cash.
In times of crisis--a debilitating illness or loss of one\'s home--money can come in pretty handy.
But for all its benefits, it cannot fortify you against the inevitable pain and sadness that follow the crisis.
For that, researchers say, you need close friendships. “Human beings are hard-wired to be social animals”. “They\'re not built to handle things alone.”
没有感到安慰的现金.
在危机时刻——一种破坏性疾病或丧失家园——钱可以很方便.但是它的好处,它不能提高你对不可避免的痛苦和悲伤,遵循的危机.那,研咳嗽彼,你需要密切友谊.“人类天生是群居动物.”“他们不是建成单枪匹马.”
英语小说150字作文范文 第十篇
As a middle school student, my study burden is heavier than before. Therefore, I must make a good plan for my study to make the effort effective and set sometime aside for playing. Firstly, I will make a big plan for this term and set a goal for it. I want to be the top three of my class in the final exam, so that I must work hard for it. In addition, I will make plans for several short periods, such as monthly plan and weekly plan. By doing so, ...
英语小说150字作文范文 第十一篇
view,
will
seen
them,
their
own
own
work
will
seen
their
own
own
result,
have
work
result,
and
will
play
with
rather.
will
play
with
them.
like
it,
and
will
play
them.
can\'t
not
them?
not
know
it?
the
most
usually
are
more
than
usually!
英语小说150字作文范文 第十二篇
Happiness and wealth aren\'t mutually exclusive.
It\'s possible to have both--or neither.
But most believe that those who have happiness, in the long run, have more.
Even author Oscar Wilde agreed: “Ordinary riches can be stolen from a man.
Real riches cannot. In the treasury house of your soul, there are infinitely precious things that may not
be taken from you.”
英语小说150字作文范文 第十三篇
There are al ot of people that have seems that most prople who has myopia doesn\'t care about there is harmful to you eyes if your eyeglasses is in high degree.
If you have myopiathen you can\'t see things from a far away you feel comfortable if you can\'t see things?Besidesyour eyes will get worster and worster if you keep looking at things closely.
For some prevention of myopiayou should go to the doctor and ask for must correct your study or work as stop looking at things closelytake a eye break after a while of studying or working.
As you can seemyopia is harmfulyou must prevent for myopia immediately and keep up your normal eyes.
已经有近视眼的人很多，看来大部分人已经近视不关心他们的眼睛。如果你的眼镜是高度近视对你的眼睛有害。
如果你有近视，那么你就不能从一个遥远的如果你不能看到的东西，你觉得舒服的看事情呢?此外，你的眼睛会得到德沃斯和德沃斯，如果你继续密切关注的事情。
对于一些预防近视，你应该去看医生，并征求意见，此外，你必须纠正你的学习或工作习惯，如停止密切关注的事情，在学习或工作休息一会儿。
英语小说150字作文范文 第十四篇
My favorite fields at home and that is the beauty of the scene in the fields all the year round.
In spring, I and friends in the fields planting, we first put the seeds into the every little grandpa pit, then fill the small hole out of the clay, and finally, water the seeds. A few days later, the seed in our meticulous care, gradually out of the small green head, a breeze blowing, it constantly give me say “hello”.
Summer, I go to the fields to play, found that the buds grow a lot of, have me the half of height, lush, from near to far, it seems I was immersed in a sea of green.
Autumn, we grow cotton, rice and beans are mature. I\'m so happy and excited, hurriedly pushed the cart at home to come over, jumped into the fields, to adopt a cotton and string beans, corn and rice to cut down, tired and I\'m panting, realer. Then your harvest in the cart back, to harvest the fruits of pile was full house is, my in the mind of crossed.
Winter, snow flying in the air, the field was covered with thick snow, loose and soft, all of a sudden, we have a group of children came running, in the field make a snowman, snowball fights, play very happy.
Home field not only brings the warm, is a paradise for the children play.
英语小说150字作文范文 第十五篇
初中英语作文翻译：A Post Card From My Friend 一张来自朋友的明信片
Last week, I received a post card from my friend, which was from Thailand, I felt so excited, because I always wanted to travel abroad. So I was so eager to talk to my friend. She showed me the sceneries. I found different sceneries in different cities. For the first time, I saw the outside world so closely. I want to explore the world and know more about this planet. I realized the importance of learning English. If I master more words, then I can communicate with the local people and learn about their culture. From now on, I must study hard. When I have the chance to travel abroad, I can have a trip.
上周，我收到了朋友来自泰国的明信片，我感到很兴奋，因为我一直想出国旅行。所以我很希望跟我的朋友聊一聊。她给我看了那的风景，我发现在不同的城市有着不一样的风景。第一次，那么近距离地观看外面的世界，我想探索世界，了解更多关于这个星球的事情。我意识到学习英语的重要性，如果我掌握更多的单词，那么我就可以与当地人交流，了解他们的文化。从现在开始，我必须努力学习，当我有机会出国旅行时，可以使旅途更愉快。
初中英语作文翻译：When I Disappoint My Parents 当我让父母失望
Since I went to school, I always want to do the best and make my parents be proud of me. But I meet difficulties in middle school. There are so many subjects for me to learn, and I feel great pressure, especially the subject like geography that is my weakness. For the first time, I feel that I may let my parents down. So I talked to them and wished them to know the truth. I would not always be the excellent kid. My mother laughed and she said that they did not care my score, and all they wanted me to do was to learn with happiness. Since then, I relieved my pressure and have no worries.
自从我上学后，我总是想做到最好，让我的父母以我为荣。但是我上中学以后遇到了困难。要学习的科目太多了，我感到压力很大，尤其像我的薄弱科目地理。第一次，我觉得我会让父母失望。所以我告诉他们，希望他们知道真相，我不会永远都是优秀的孩子。我妈妈笑了，她说他们并不关心我的分数，他们希望我能做的就是快乐地学习。从那时起，我释放了压力，没有忧虑。
初中英语作文翻译：The Special Class 特色课程
In China, the subjects that students learnt are necessary. They can learn special classes when they enter university. Sometimes I think it will be perfect to have the special class in middle school. On the one hand, students can learn more things besides the necessary subjects. They can develop more practical skills. On the other hand, students can cultivate their interest by learning something different. Though it is a little hard to open special classes, because education pays attention to scores, I believe that someday more special classes will be open, as the class reform calls on people to pay attention to the development of student\' mind.
在中国，学生所学习的科目都是有必要的。当他们进入大学以后，他们可以学习特色课程。有时我觉得在初中开设特色课程是非常好的。一方面，学生除了必要科目之外还可以学到更多的东西。可以发展更多实用技巧。另一方面，学生可以培养他们的兴趣，学习不同的东西。虽然因为教育注重分数导致开设特色课程有一定难度，但我相信总有一天将会开设更多的特色课程，因为教育改革呼吁人们关注学生的思维发展。
初中英语作文翻译：The Ways to Learn English 学习英语的方法
It is known to all that English is the international language. In China, English is the necessary subject for students to learn. A lot of students complain that it is so hard to master the foreign language. While for me, I am the lucky guy, because I find my ways to learn it with fun. Listening to the songs and watching movies develops my interest. I want to see more about the world and learn about the culture, so only speaking English can bring me this chance. What\'s more, I spend some time to write down some local saying when I watch movies. I practice it until I get familiar. Let\'s learn English with passion.
众所周知，英语是国际语言，在中国，英语是学生必学科目。然而很多学生抱怨，掌握一门外语太困难了，而对我来说，我是幸运的人，因为我找到了有趣的学习方法。听歌和看电影能够培养我的兴趣。我想多看看这个世界，学习其文化，所以只有说英语能给我这个机会。我还会在看电影的时候花时间写下一些地方俗语。我不断地练习，直到熟练。让我们用激情去学习英语吧。
初中英语作文翻译：The Right Way to Educate Kids 教育孩子的正确方式
It is natural for every parents want their kids to be excellent, so they spare no effort to find the best way to educate their children. Recently, the news reported a father hanged his son in a tree, because the boy did not work out the math problem. The father did this to force the boy to think of the answer. Soon the public criticized the father\'s behavior. He was totally in the wrong way to educate the child. What he did helped nothing to the kid, only terrified the boy. The wise way was to guide the boy to figure out how to improve. Only the right way can make the children be educated well.
每一位父母都希望自己的孩子是优秀的,因此他们会不遗余力地找到最佳的方式去教育孩子。最近,新闻报道了一位父亲因为他儿子不会做数学题而把他儿子挂在树上。这位父亲的做法是想逼迫男孩想到答案。很快大众就批评了父亲的行为，用这样的方式去教育孩子是完全错误的。他所做的对孩子没有任何帮助,只会把男孩吓坏了。明智的办法是引导孩子如何去提高。只有正确的方法才能让孩子们接受更好的教育。
英语小说150字作文范文 第十六篇
||May: Excuse me, can you tell me the name of the book yoead? Woman: Harry Potter may: Harry Potter is the interesting woman in that book: actually, the language itself is not so interesting, but you can imagine this scene, which is very interesting may: I see. Woman: have yoead this book before, but my brother likes it very much. Woman: it\'s a good book.
You\'ll like it. Maybe I\'ll try to read it. In fact, I like literature very much.
Woman: Wow, by the way, who\'s your favorite writer: Jane Austen woman: I\'m too arrogant and prejudiced. I\'m my favorite may: I like it too, but reason and sensibility are my favorite recitations: Harry Potter is really the best-selling book in the world. You can see that it\'s read everywhere.
My brother is a big fan of it, although I don\'t have any particular interest in it Interesting, but maybe I should find a time to read it to catch up with the trend. Reading VT language n scene n pride n prejudice n emotion n scene practice if you are may, gucci told you she was going to Tibet. If you were Daniel, what would you say? If you were Shirley, what would you say? You know may won the speech contest.
If you were Benjamin, How would you express your joy? You just got a promotion. If you were Daniel, you would get high marks. How would you express your joy ymikecyzw:zxddsr nxlbill Oldone fellenna gtyhyg > > dB, shenzhendbcom (.
中文翻译：
|| |/| | | MP3>/QQ听读学可能对不起，你能告诉我你读过的书的名字吗女人：哈利波特可能：哈利波特是那本书有趣的女人：实际上，语言本身不是那么有趣，但是你可以想象这一幕，那很有趣xx月：明白了女人：你以前读过这本书吗，但是我弟弟非常喜欢这本书。女人：这真是一本好书，你也会喜欢的，也许我会试着去读它。事实上，我非常喜欢文学。
女人：哇，顺便说一句，你最喜欢的作家是谁：简·奥斯汀女人：我太傲慢和偏见是我最喜欢的梅：我也喜欢，但理智和感性是我的最爱朗诵：哈利波特真的是全世界最畅销的书你可以看到到处都有人读它我弟弟是它的超级粉丝，虽然我对这本书没有什么特别的兴趣，但也许我应该找一个时间去读它来赶上潮流阅读vt语言n场景n骄傲n偏见n情感n场景练习如果你是梅，古奇对你说她要去旅行如果你是丹尼尔你会说什么，你的家人这个周末要去野餐，如果你是雪莉，你会怎么说，你知道梅赢得了演讲比赛，如果你是本杰明，你会如何表达你的喜悦，你刚刚得到升职，如果你是丹尼尔，你会得到高分，你将如何表达你的喜悦lyymikecyzw:zxddsr nxlbill oldone fellenna gtyhyg>>DB，shenzhendbcom©百度。
英语小说150字作文范文 第十七篇
The old man and the sea is a novel written by Ernest Hemingway. It was written and published in Cuba in, and it is the last major novel of Hemingway. It was published in his lifetime.
It is one of his most famous works. Taking Santiago as the center, an old Cuban fisherman fights a huge Marlin in in the distant gulf stream. This book is to commemorate the sea Maxwell Perkins, minway\'s literary editor: https://picwenwensosocom/p//jpg.
中文翻译：
英语小说150字作文范文 第十八篇
A good parent-children relationship should be set up on the basis mutual understanding and respect. parents can not impose their ideas on their children.
They should treat their children as independent inpidual. it is advisable for the parents to learn to listen to children’s ideas and encourage them to think on their own rather than decide everything for the children. on the other hand children should listen to their parents’ advice for they’re more experienced.
Try to be understanding when there is disagreement with parents. always keep one thing in min---whatever they do comes from their love for us. it is necessary children to exchange ideas with parents from time to time so that the gap between parents and children will be narrowed.
一个良好的亲子关系应该建立在相互理解和尊重的基础上。父母不能把自己的想法强加给孩子。
他们应该把孩子当作独立的个体。父母应该学会倾听孩子的想法，鼓励他们独立思考，而不是决定孩子的一切.。另一方面，孩子们应该听从父母的忠告，因为他们更有经验.。
当父母意见不合时，尽量理解。总是保持一件事在分钟-无论他们做来自他们对我们的爱。有必要不时与父母交换意见，这样父母和孩子之间的差距就会缩小.。
英语小说150字作文范文 第十九篇
I used to hate others to laugh at me, because I thought they were looking down upon me. My friends said that I was too serious and couldn’t be made fun of. When I go out with friends, they always smile loudly and I just sit quietly in the corner. I want to change this situation, I don’t want to be a outsider, I want to be part of the group. So I watch many comic movies and start to play jokes with my friends. I become more active now, when my friends play jokes on me, I will laugh happily and play jokes on them. I take the easy mood and become part of the group.
我以前讨厌别人嘲笑我,因为我觉得他们看不起我。我的朋友说我太严肃,不能开玩笑。当我和朋友出去的时候,他们总是放声大笑,我只是默默地坐在角落里。我想改变这种情况,我不想成为一个局外人,我想是团体的一部分。我看了很多喜剧电影,开始和我的`朋友们开始玩笑。现在我变得更加活跃,当我的朋友戏弄我,我会笑得很开心,也和他们开玩笑。我放松了心情,成为团体的一部分。
英语小说150字作文范文 第二十篇
English is important in the modern world. It is spoken all over the world. But a few students don’t learn English well. So they want to drop English. I suggest that you shouldn’t give up English, because English is used in many countries as the first or second language. Most business letters are written in English. It is helpful for you to work in the future. If you don’t know English, you will fall behind others in future.
How can you learn English well? First, you should persevere. It’s true that English is sometimes really very difficult for us. But if you have a good method of learning, I think you will be good at it. Both English listening and speaking are the most difficult for almost every beginner. Sometimes, it seems impossible to learn.
But I think if you do a lot of practice, you will make progress, you should speak more and listen more often. You’d better speak English with your classmates as often as possible not only in class but also out of class.
I advise you to buy a radio, so you can listen to some English programmes over the radio. Then you will travel in the world of you do that, you’ll be able to learn English well easily, and you’ll like English very much.
I hope all of you will become good at English step by step.
英语是很重要的,在现代世界中.它是全世界.但是一些学生没有学好英语.所以他们要把英语.我认为你不应该放弃英语,因为英语是用来在许多国家的第一或第二语言.绝大多数商业信件都是用英语写的.这有助于你将来.如果你不懂英文,你会落后于别人的未来.
如何学好英语呢?首先,你必须坚持不懈.这是真实的,英语就是有时候真的对我们来说太艰难了.但是如果你有一个良好的学习方法,我认为你会做得很好.英语听力和口语是最困难的,几乎每一个新手.有时,这似乎是不可能的学习.
但是我想如果你做大量的练习之后,你才会取得进步,你应该多说,多听.你最好跟同学们讲英语尽可能经常在课堂上也不仅课.我建议你买一台收音机,所以你可以收听英语节目的电台.然后你将在英语的世界如果你这样做,你就能学好英语很容易,你会非常喜欢英语.
我希望你们都能成为很好的英语一步一步来.
英语小说150字作文范文 第二十一篇
初中英语作文带翻译
初中英语作文：My Favourite
Hello! My name is Dong jingyao. I have many friends. Zhang jingwen is one of my best friends. (But I have one good friend. Her name is Zhang jingwen.)
I like green. She likes blue. Because many trees are green, and the sky is blue.
My favourite subject is Chinese. Because I like to write stories. Zhang jingwen’s favourite subject is art. Because she likes to draw pictures.
Jeans are my favourite clothes. Skirt is Zhang jingwen’s favourite clothes. We are different!
I like panda and banana. Zhang jingwen likes birds and banana. We (both) like noodles. We like play on the computer. Computer games are interesting!
We are very very good friends! Do you think so?
译文如下：
我最喜欢的
大家好！我叫董竞遥。我有许多朋友，张竞文是我的好朋友之一。
我喜欢绿色，她喜欢蓝色。因为树是绿的，天是蓝的。
我最喜欢的`课程是语文，因为我喜欢写故事。张竞文最喜欢的课程是美术，因为她喜欢画画。
牛仔裤是我最喜欢的衣服，裙子是张竞文最喜欢的衣服。我们是不同的！
我喜欢熊猫和香蕉，张竞文喜欢小鸟和香蕉。我们都喜欢面条。我们喜欢玩电脑。电脑游戏多有趣啊！
我们是非常非常好的朋友。你们认为怎么样？
英语小说150字作文范文 第二十二篇
There are two pots on the Bank of the river. One is made of brass and the other is made of clay. When the water level rises, they both go down the river.
The pot tried to stay away from the brass pot, so the brass jar yelled, _don\'t worry, friend, I won\'t hit you._ _but I may get in touch with you,_ the potter said. _If I go too close, whether I hit you or you hit me, I\'ll suffer for it._ then the pot floated away.
中文翻译：
：两个壶在河岸上有两个壶，一个是黄铜做的，另一个是用粘土做的，当水位上升时，它们都顺流而下。陶罐试图远离黄铜罐，因此黄铜罐大声喊道：“别担心，朋友，我不会打你的”“但是我可能会接触到你的，”陶匠说锅“如果我走得太近，不管我打你还是你打我，我都要为此而受苦”，然后瓦罐漂走了●●●●。
英语小说150字作文范文 第二十三篇
My little invention
My little invention is a high efficient vacuum flask, my little invention composition. It and really almost the same as vacuum flask, it is a “twin brother”, the only difference is: my thermos bottle between shell and the inside is filled with foam, use of foam insulation function, can extend the holding time.
The origin of the vacuum flask and a story!
One winter, the weather special cold. The body has been bad mother from time to time to drink boiled water. But a cup of water to put cold, cannot drink soon, and it\'s waste dump, barely drink, mom\'s stomach is uncomfortable, how to do? I want to want to go, finally came up with a good idea, do a “efficient” vacuum flask, neither boil water waste electricity, mom can always drink hot water again, the material production is simple, a thermos, a bubble gun and some bubble. First of all, with burn soluble bubble, bubble gun between the squeeze bottle into his shell and inside, stay on the foam dry and sealed, and you get a “efficient” vacuum flask.
With the “efficient” vacuum flask, mother will be very happy.
英语小说150字作文范文 第二十四篇
The issu about Diaoyu Island is very popular recently. That is the thing between Chinese and Japanese. In China, there are many people do something extremly in order to show their love for the country. For example, some people distroy the Japanese car, whose owner is Chinese. Even some people beat the Japanese, who is in China. I could’t make my mind to agree those behaviers, though I love my country. In my opinion, those people or things pruducted by Japan are innocent. They didn’t do anything wrong. We should defend our country in a suitable way. Otherwise, we would be looked down upon by Japanese.
最近关于_的事件越来越流行。那是中国人与日本人之间的事情。在中国，有些人为了表达他们的爱国精神，他们做了一些极端的事情。例如，有些人砸了中国人买的日本车。有些人甚至在中国打日本人。虽然我也很爱国但是我无法赞成那样子的行为。我觉得那些日本人或者日产的产品都是无辜的。他们什么都没有做错。我们应该用适当的方式来捍卫我们的国家。否则，我们会被日本人看低的。
英语小说150字作文范文 第二十五篇
Hello everyone. My name is XX. I am XX years old. There are three people in my family. My father is a manager in a company. He works from 9 . to 5 . everyday. My mom is a nurse. She works in the hospital. Sometimes, she has to work at night. I sometimes watch TV shows with my family. I am in Class XX Grade YY. There are XX people in my class. I sometimes play ballgames with my classmates after class.
大家好。我的名字是XX.我XX岁。我家里有3个人。我爸爸是一家公司的经理。他每天9点到5点上班。我妈妈是护士。她在医院工作。有时候她不得不晚上工作。我有时候和家人一起看电视剧。我在YY年纪XX班级。我班里有XX人。我有时候放学以后和同学一起玩球类游戏。
英语小说150字作文范文 第二十六篇
初中英语作文带翻译：To Be a Wise Person 成为一个明智的人
Nowadays, with the development of Internet, people count on the Internet to do a lot of things. The most common thing is to follow the information they are interested in. Most people like to write down their comments, while as there is no law to limit the comment. I always see the negative words. Internet has become a main way for people to attack others. So horrible it is. We should be a wise person. The way we respect others decides what kind of person we are. It is unwise to follow the bad comment and attack others. We need to have our own judgment and be a nice person.
初中英语作文带翻译：The Hot Moms 辣妈
In the traditional view, a woman needs to sacrifice a lot when she marries. For example, she has to quit the job and give birth to a baby, which makes her look older and not that beautiful anymore. But in the modern society, the new moms change people\'s idea. A lot of mothers look still young and beautiful. They have done some work to keep the body shape and take regular exercise, no matter how busy they are. I admire these woman, some even make her career so well. They find the balance between family and work, which makes them charming all the time. The hot moms deserve the girls to learn from them.
在传统的观念看来，一个女人结婚了就需要牺牲很多。例如，辞职，生孩子，这些会让她看起来变老，不再那么漂亮。但在现代社会中，新型妈妈们改变了人们的想法。很多母亲看上去仍然年轻和美丽，她们有花心思去保持体型，无论有多忙都有规律的进行锻炼。我很佩服这些女人，有些人甚至把事业也经营得很好。她们在家庭和工作之间找到平衡点，这使得她们充满魅力。这些辣妈值得女孩子们学习
初中英语作文带翻译：A Respectable Man 一个受人尊敬的人
My father has a good friend, and I called him uncle Li. He works in a college and teaches literature. Uncle Li is a gentleman, the way he talks and walks shows that he has received good education. I like to discuss movies with him. He always can give me profound ideas. No matter where he is, people respect him a lot. I admire uncle Li so much. I wish someday I could be the person like him. If we want others to show respect, then we need to make ourselves the adorable persons. The rude people will never receive respect. Uncle Li wins everybody\'s love by his good manner.
我爸爸有一个好朋友，我叫他李叔叔。他在一所大学工作，教文学。李叔叔是一名绅士，他说话和走路的方式都表明他受到过良好的教育。我喜欢与他讨论电影，他总是能给我深刻的想法。无论他在哪里，人们都尊敬他。我很佩服李叔叔，我希望有一天成为像他一样的人。如果我们希望赢得别人的尊重，那么我们需要让自己讨人喜爱。粗鲁无礼的人永远不会得到尊重。李叔叔以良好的行为赢得了大家的爱戴。
初中英语作文带翻译：A Post Card From My Friend 一张来自朋友的明信片
Last week, I received a post card from my friend, which was from Thailand, I felt so excited, because I always wanted to travel abroad. So I was so eager to talk to my friend. She showed me the sceneries. I found different sceneries in different cities. For the first time, I saw the outside world so closely. I want to explore the world and know more about this planet. I realized the importance of learning English. If I master more words, then I can communicate with the local people and learn about their culture. From now on, I must study hard. When I have the chance to travel abroad, I can have a trip.
上周，我收到了朋友来自泰国的明信片，我感到很兴奋，因为我一直想出国旅行。所以我很希望跟我的朋友聊一聊。她给我看了那的风景，我发现在不同的城市有着不一样的风景。第一次，那么近距离地观看外面的世界，我想探索世界，了解更多关于这个星球的事情。我意识到学习英语的重要性，如果我掌握更多的单词，那么我就可以与当地人交流，了解他们的文化。从现在开始，我必须努力学习，当我有机会出国旅行时，可以使旅途更愉快。
初中英语作文带翻译：When I Disappoint My Parents 当我让父母失望
Since I went to school, I always want to do the best and make my parents be proud of me. But I meet difficulties in middle school. There are so many subjects for me to learn, and I feel great pressure, especially the subject like geography that is my weakness. For the first time, I feel that I may let my parents down. So I talked to them and wished them to know the truth. I would not always be the excellent kid. My mother laughed and she said that they did not care my score, and all they wanted me to do was to learn with happiness. Since then, I relieved my pressure and have no worries.
自从我上学后，我总是想做到最好，让我的父母以我为荣。但是我上中学以后遇到了困难。要学习的科目太多了，我感到压力很大，尤其像我的薄弱科目地理。第一次，我觉得我会让父母失望。所以我告诉他们，希望他们知道真相，我不会永远都是优秀的孩子。我妈妈笑了，她说他们并不关心我的分数，他们希望我能做的就是快乐地学习。从那时起，我释放了压力，没有忧虑。
英语小说150字作文范文 第二十七篇
Nothing comforts like cash.
In times of crisis--a debilitating illness or loss of one\'s home--money can come in pretty handy.
But for all its benefits, it cannot fortify you against the inevitable pain and sadness that follow the crisis.
For that, researchers say, you need close friendships. “Human beings are hard-wired to be social animals”. “They\'re not built to handle things alone.”
没有感到安慰的现金.
在危机时刻——一种破坏性疾病或丧失家园——钱可以很方便.但是它的好处,它不能提高你对不可避免的痛苦和悲伤,遵循的危机.那,研?咳嗽彼?,你需要密切友谊.“人类天生是群居动物.”“他们不是建成单枪匹马.”
英语小说150字作文范文 第二十八篇
A good boy, little Robert, asked his mother two cents, _how did you use the money I gave you yesterday?_ _I gave it to a poor old lady,_ and he replied, _you are a good child,_ and the mother said with pride, _there are two more cents here, but why are you so interested in the old lady?_ _she\'s a candy seller._.
中文翻译：
一个好孩子小罗伯特问妈两分钱，“我昨天给你的钱你怎么用的”“我给了一个可怜的老太太，”他回答说“你是个好孩子，”母亲自豪地说，“这里还有两分钱，但你为什么对老妇人那么感兴趣”“她是卖糖果的人”。
英语小说150字作文范文 第二十九篇
.My Dream
Hello! you have dreams? I know your answers must be “yes”.So do I. I have a dream of traveling around the world think one should not always stay in the same place,he should go out to other countries from time to time to see what is happening there and enjoy another kind of outside world is so beautiful that I make up my mind to enjoy the amazing views of different would like to go to Southeast Asia,such as Malaysia and \'ll take my steps to Europe,including France and Eiffel Tower in Paris and the Big Ban in London are my favorite places to can learn about the western culture and customs there. Then I\'ll travel to Australia to see animals,such as is a developed country with beautiful scenery and fresh air. Africa is my next pyramids and wild animals are waiting for me to come.
Now I am studying hard and preparing for my travel,I believe my dream will come true!
Thank you.
1。我的梦想
大家好。你有梦想吗?我知道你的答案必须是“是的”我也是。我有一个梦,有朝一日环游世界…我认为一个人不应该总是呆在一起,他应该去其他国家,从时间,以时间来看看情况和享受生活的另一种…外面的世界很漂亮,我下定决心一定要享受这个惊人的观点不同的地方…首先,我想去东南亚,譬如马来西亚和新加坡其次,我要你把我的步骤,其中包括英国和法国的欧洲…在巴黎的埃菲尔铁塔和大的禁令在伦敦是我最喜欢的地方去…我可以了解西方的文化和风俗。然后我要去澳大利亚旅行去看动物,例如袋鼠澳大利亚是一个发达国家风景秀丽、新鲜的空气。非洲是我的下个目标是…古埃及金字塔和野生动物正等着我来。
现在我正努力学习,准备我的旅行中,我希望我的梦想成真!
谢谢你。
英语小说150字作文范文 第三十篇
Nowadays, there are many people dying because of traffic accidents. Road safety has aroused much attention. Many rules are made to reduce this kind of accidents, but they do not work very well. In my opinion, we should pay much attention to road safety in daily life. When we walk in the street, we must walk in the sideway. We have to learn to protect ourselves. Besides, car drivers should obey the traffic rules. It’s both good to themselves and others. In one word, road safety is a big problem that all of us should look out particularly. After all, life is not a small matter.
现在，很多人死于交通事故。道路安全已经引起了很大关注。有关部门制定了很多规则来减少这类事故，但是并没有起到很大的作用。我认为，在日常生活中我们应该注意道路安全。当我们走在街上的时候，我们必须走人行道。我们必须学会保护自己。此外，汽车驾驶人应该遵守交通规则。这对他们自己和别人都有好处。换句话说，道路安全是个大问题，所有人都应该特别注意。毕竟，生命不是一件小事。
初中英语作文带翻译范文二：家乡的变化 Changes in My Hometown
In recent years, my hometown has changed greatly, because of new road and railway has been built. Previously, my hometown was closed to the outside world. Several years ago, the government paid much money on changing the basic equipment of my hometown. Building new roads is the biggest project. It took about half a year to build the new road. After finish, people have more methods to make money. And we have more communication with other places, which is a good way to develop ourselves. About two years latter, the railway was built. After that, there have been more and more changes happened in my hometown. Now, my hometown has developed into a big and rich town. People live a happy life.
最近几年，由于建成新的公路和铁路，我的家乡发生了很大的变化。以前，我的家乡与外界隔绝。几年前，政府花了大量资金改变家乡的基本设备。新建公路是最大的工程。新建公路大约花了半年时间。公路建成后，人们找到了更多赚钱的方法。而且，我们可以与其他地方互通，这是我们发展自己的好方法。大约两年后，铁路修好了。从那以后
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